
 
 

 
 

 

Jag valde media för att jag tycker att det är ganska intressant och många av mina vänner 

har just valt medialinjen. Jag tycker mest om friheten och hur vi kan göra nästan vad vi 

vill för alla uppgifter.  

Det är viktigt att ha goda sociala kunskaper så som att prata flera språk som finska, 

svenska och engelska, men det är också viktigt med ett bra öga för estetik.  

Efter mina studier så skulle jag gärna vilja jobba med modellfotografi men jag har också 

flera olika saker som jag kan ännu tänka på eftersom jag fortfarande går på ettan.  

Jag vill också säga att media kanske inte är för alla eftersom det är ett väldigt krävande 

yrke med många långa timmar och mycket arbete. 


